
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č. 5/2025 ze dne 14.4.2025 

Místo konání :          salonek myslivecké chaty Hubert 
Čas zahájení :          17:00 hod      
Čas ukončení :         18:30 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák, František Salavec, MUDr. Ladislava Harrerová, 
Mgr. Miloslav Ryska, MUDr. Lenka Hošková, Vladimír Daňo, MUDr. Jindřich Samek 
Počet přítomných členů zastupitelstva:  
Omluven:  
Zasedání usnášeníschopné: ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  MUDr. Lenka Hošková, MUDr. Jindřich Samek 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta pozdravil přítomné, konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční 
většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen 
na elektronické i fyzické úřední desce.  
Diskuze. 
Usnesení č.1/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.4/2025 ze dne 31.3.2025 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
1.2. Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce. Dále navrhl ověřovatele zápisu –  MUDr. Lenka Hošková, MUDr. 
Jindřich Samek  
Diskuze. 
Usnesení č.2/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu -  MUDr. Lenka Hošková, MUDr. Jindřich Samek 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
2. Vyhodnocení výběrového řízení na zhotovitele stavby fotovoltaické elektrárny na střeše 
sportovní haly ve Vysoké nad Labem 
Starosta předložil a okomentoval. Administraci projektu smluvně zajišťovala společnost ENVIPARTNER 
s.r.o., zadávací dokumentace byla schválena zastupitelstvem dne 10.2.2025. Podání nabídek probíhalo 
elektronicky na portálu: https://nen.nipez.cz/profil/obecvysokanadlabem. 
Diskuze. 
Usnesení č.3/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
vylučuje na základě návrhu hodnotící komise  ze zadávacího řízení „FVE Vysoká nad Labem" z důvodu 
nesplnění technické kvalifikace účastníky: ENVI ENERGY CZECH s.r.o., IČO: 28797914, Columbus 
Energy a.s., IČO: 17388732, Flow Battery s.r.o., IČO: 05684552, Sunsmart Construction a.s., IČO: 
28203135. 



schvaluje na základě návrhu hodnotící komise výběr dodavatele pro podlimitní veřejnou zakázku na 
dodávku: „FVE Vysoká nad Labem“. Dodavatelem, jehož nabídka byla vybrána jako nejvhodnější, je 
společnost KEROSIN s.r.o., se sídlem Michelská 18/12a, 140 00 Praha 4, IČ: 09095861 s nabídkovou 
cenou ve výši 2.424.242,- Kč bez DPH  
pověřuje starostu podpisem Smlouvy o dílo s dodavatelem, který podal nejvhodnější nabídku, ve znění dle 
přílohy tohoto zápisu. V případě, že by vítězný účastník z jakéhokoliv důvodu smlouvu o dílo neuzavřel, 
pak je starosta oprávněn uzavřít smlouvu o dílo s účastníkem, jehož úplná nabídka byla vyhodnocena jako 
druhá nejvhodnější v pořadí, popř. třetí nejvhodnější v pořadí (pokud by na 2. místě umístěný účastník 
odmítl smlouvu o dílo uzavřít), atd. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
3. Návrh stavebních úprav a oprav pivnice EDIK 
Starosta předložil a okomentoval předběžný návrh řešení a rozpočtu na opravu pivnice EDIK. Připomněl, 
že poslední větší oprava budovy postavené v roce 1886 proběhla před více než 20 lety a že kromě klubovny 
na hřišti a občerstvení pod rozhlednou je to v současné době jediná hospoda v obci. 
Zastupitelé se shodli na nutnosti oprav a diskutovali priority prací. Bude provedena výměna vstupních 
dveří, zazdění původní výlohy, její náhrada oknem. Dále dojde k provedení sanace stěn v místech, kde jsou 
vlhké, odstranění původního obložení a instalace nového obložení na rošty, aby zdi lépe odvětrávaly 
vlhkost. Místo původních zářivek bude instalováno moderní LED osvětlení. Celý prostor bude nově 
vymalován. Dále zastupitelé doporučili nasmlouvat jednotlivé profese zvlášť, namísto zadání všech prací 
jedné stavební firmě. 
Diskuze.  
Usnesení č.4/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje navržené opravy interiéru pivnice EDIK dle tohoto zápisu 
schvaluje uvolnění částky 250 000 Kč z rozpočtu obce pro uhrazení oprav  
pověřuje starostu koordinací prací ve spolupráci s nájemcem pivnice  
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Rozpočtové opatření č. 2/2025 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o účetní přesun („korekce transferu“) ve výši 23,26 Kč. Dle 
zákona i takovouto malou částku musí schválit zastupitelstvo. 
Usnesení č.5/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2025 ve znění dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
 



5. Žádost Oblastní Charity Hradec Králové o příspěvek na stavbu lůžkového hospice 
Starosta předložil a okomentoval. Lůžkový hospic v obci Stěžery staví Oblastní Charita Hradec Králové, 
s podporou Královéhradeckého kraje, města Hradce Králové i dalších organizací. Podle vyjádření Mgr. 
Vojtěcha Šůstka, ředitele OCH, by měly být celkové náklady na stavbu cca 180 milionů korun, schází ještě 
cca 20 milionů korun. O tyto náklady by se měly podělit obce v regionu. 
Diskuze.  
Usnesení č.6/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje finanční příspěvek pro Oblastní charitu Hradec Králové na výstavbu lůžkového hospice 
s odlehčovací službou ve výši 36 000 Kč. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
6. Žádost PROINTEPO s.r.o.  Hradec Králové, o příspěvek  
Starosta předložil a okomentoval. Žádost se týká jedné žákyně s trvalým pobytem v obci Vysoká nad 
Labem.  
Diskuze. 
Usnesení č.7/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje finanční příspěvek pro PROINTEPO s.r.o.  Hradec Králové, na neinvestiční a provozní výdaje 
ve výši 5 tisíc korun. 
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
7. Informace starosty, různé 
7.1. Kontrola hospodaření obce (audit) 
Starosta předložil a okomentoval. Při kontrole nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky, hospodaření obce 
je v naprostém pořádku! 
Diskuze, bez usnesení. 
 
 
7.2. ZEVO Opatovice. 
Starosta informoval zastupitele, že dne 10.4.2025 obdržela obec prostřednictvím datové schránky 
rozhodnutí Dopravního a energetického stavebního úřadu, kterým byl chválen stavební záměr ZEVO 
Opatovice. Na odvolání a připomínky je 15 dní. 
Diskuze. 
Usnesení č. 8/5/2025 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
pověřuje starostu vypracováním stanoviska obce Vysoká nad Labem k rozhodnutí Dopravního a 
energetického stavebního úřadu, kterým byl chválen stavební záměr ZEVO Opatovice. Ve stanovisku bude 
zdůrazněno, podobně jako v předchozích vyjádřeních, že kapacita spalovny 150 tisíc tun odpadu ročně je 
naddimenzovaná a může vést k omezení třídění odpadu nebo dokonce k jeho dovozu ze zahraničí. Dál 
budou opět předloženy mimo jiné nesouhlasy se zastaralou technologií a nedořešeným skladováním škváry 
a popílku.  
Hlasování: 
Pro :  7    
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 



7.3. Informace starosty, různé. 
 Instalace zásilkového boxu společnosti ALZA. Zastupitelé souhlasí s instalací, konkrétní místo 

bude ještě diskutováno. Obec nic neplatí, naopak dostává nájem za umístění na obecním pozemku. 
 Solární veřejné osvětlení. Bude zakoupena jedna lampa solárního veřejného osvětlení a umístěna 

ve sportovním areálu.  
 Mobilní profesionální pódium 8m x 4m bude zakoupeno a nahradí stávající dřevěné pódium, které 

je dožilé a nevyhovuje bezpečnostním normám.  
 Nebezpečné vyústění cyklostezky z lesa od Roudničky a skillparku na komunikaci v lokalitě Na 

Vinici bude ošetřeno výstražnými cedulemi.  
 Před vjezdem do sportovního areálu po pravé straně silnice bude zřízena doplňková plocha pro 

parkování. Tráva bude častěji sekána, plocha bude označena a případně zpevněna. Prostor bude 
k dispozici pro případy, kdy parkoviště u sportovní haly je zaplněno.  

 
 
 
 

 


